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Protokół Nr 12/2019 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 24 września 2019 r. 
 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Białogard w celu realizacji 
publicznego transportu zbiorowego w zakresie komunikacji miejskiej w granicach 
administracyjnych gminy Białogard – druk A, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków – druk B, 

c) w sprawie miejskiego programu przeciwdziałania narkomanii na lata 2019-2022 – druk C, 
d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk D, 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028 

– druk E. 
3. Informacja o przebiegu wykonania budżetu miasta Białogard za I półrocze 2019 roku.  
4. Sprawy różne. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 

głosując: za-4  (jednogłośnie). 

O godz. 14.03 przyszedł radny M.Kopczyński. W posiedzeniu uczestniczyło 5 radnych. 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał: 
a) w sprawie współdziałania Miasta Białogard z Gminą Białogard w celu realizacji 

publicznego transportu zbiorowego w zakresie komunikacji miejskiej w granicach 
administracyjnych gminy Białogard – druk A, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy gdyby autobusy miały kursować w kierunku Moczyłek to trzeba będzie 

podjąć drugą uchwałę w tym zakresie? 
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Naczelnik – odpowiedziała, że tak. 
Skarbnik – powiedziała, że to porozumienie zerowe. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad 
korzystania z tych przystanków – druk B, 
Przedstawiła: Ewelina Szulakiewicz, Naczelnik Wydz. Gospodarki Komunalnej  
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał czy stare wiaty znikną? 
Naczelnik – odpowiedziała, że przystanek zostanie przebudowany. 
M.Siwek – zwrócił uwagę na obklejanie wiat wszelkimi informacjami. 
Naczelnik – odpowiedziała, że w zakresie Miasta jest czyszczenie wiat ale nie nadążają tego 

porządkować. 
P.Szyszlak – pytał odnośnie przystanku przy ul. Witkacego 56, jak zostanie wpasowany? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedziała, że chcą połączyć z wjazdem na ul. Witkacego, aby tam został 

przystanek początkowy po stronie ulicy do wsiadania i wysiadania. Wówczas będzie 
bezpieczny, bo bez przejścia na drugą stronę ulicy. 

P.Szyszlak – powiedział, że za torami w kierunku Moczyłek jest przedsiębiorca, który zatrudnia 
wiele osób z Białogardu. Przewodniczący Komisji proponował, aby Prezes sprawdził ilość 
przejazdów do tego przedsiębiorcy. 

Prezes – odpowiedział, że chce wspierać przedsiębiorców w tym zakresie. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

c) w sprawie miejskiego programu przeciwdziałania narkomanii na lata 2019-2022 – druk C, 
Przedstawił: Bogdan Mieszkowicz-Adamowicz, Przewodniczący zespołu doradczego do spraw 

Przeciwdziałania Narkomanii 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o badania ankietowe, w grudniu były z 2016 roku a teraz z 2012 r.? 
B.Mieszkowicz-Adamowicz – odpowiedział, że badania są wykonywane co 4 lata, ale się 

dezaktualizują. 
J.Leszczyk – pytał o grupę osób, na podstawie której przeprowadzają ankiety? 
B.Mieszkowicz-Adamowicz – wyjaśnił, że są zmiany strukturalne na szczeblu centralnym, 

pojawiły się nowe władze i nowe propozycje. Będzie większy nacisk na uzależnienie 
narkotyczne, dopalacze, czyli środki psychoaktywne. 

Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 
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d) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2019 – druk D, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta z autopoprawką 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – powiedział, że w strukturach WTZ nie ma stanowiska dyrektora a co dopiero 

z-cy dyrektora.  W poprzedniej kadencji WTZ oddał dla Miasta samochód stanowiący ich 
własność, a teraz muszą ponosić duże koszty na transport a było zapewnienie, że w razie 
potrzeby będą mogli korzystać z samochodu. 

Sekretarz – stwierdził, że wyjaśni dlaczego busa nie udostępniono, skoro usługi dowozu 
zlecono na zewnątrz? 

J.Leszczyk – pytała jaka jest cena energii w placówkach? 
Prezes BOSiR – odpowiedział, iż wzrosła o 60% mimo, że zapewnienie było o rekompensatach. 

Prezes powiedział, że energię kupują od spółki ENEA. Po rozliczeniu okresu będzie zwrot 
nadpłaty. Od nowego roku będą większe ceny, bo 0,38 zł/kWh. Przy zastosowaniu 
fotowoltaiki zysk na przesyle wyniósł 23 tys. zł a z tytułu opłaty za energię są na minusie o 45 
tys. zł. 

  Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
e) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2019-2028 

– druk E  
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta z autopoprawką 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał o ścieżkę rowerową na ul. Dworcowej? 
Sekretarz – powiedział, że  w ZIT-cie na nowo przeliczyli 40 mln zł i Miasto dostało na nowy 

projekt. Wniosek jest w Urzędzie Marszałkowskim. 
Przewodniczący Komisji – po wyczerpaniu głosów poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały z autopoprawką głosując: 

za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 3 

Informację o przebiegu wykonania budżetu miasta Białogard za I półrocze 2019 roku 
przedstawiła Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta.  

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag do w/w sprawozdania. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie Informację o przebiegu wykonania budżetu miasta 

Białogard za I półrocze 2019 roku, głosując:  za-5 (jednogłośnie). 
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Ad 4 

W sprawach różnych poruszono następujące sprawy: 
- Komisja zapoznała się z pismem Prezesa BOSiR Sp. z o.o. w sprawie korekty planów 

(w załączeniu). 
Pismo przedstawił Prezes BOSiR Sp. z o.o.,  który motywował planowaną korektę planu tym, 

że do tej chwili byli zwolnieni z opłat za odprowadzanie ścieków do kanału Ulgi a obecnie 
opłaty wzrosły z 1 tys. zł do 14 tys. zł. Ponadto wzrosły koszty amortyzacji i wynagrodzeń 
pracowników. Prezes informował o nowej technologii w zakresie odzysku wody do 
płukania filtrów, który polega na uzdatnianiu jej i ponownym wykorzystaniu. Koszt tego 
to 300 tys. zł ale roczny zwrot z tytułu wody to 1 mln zł. 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
P.Szyszlak – pytał o dzierżawcę BOSiR? 
Prezes – poinformował, że na początku lipca  przejął pomieszczenia dzierżawca, ale okres 

karencji w spłacie czynszu uzgodniono na 3 miesiące. To aktywny przedsiębiorca, bo 
pozyskał 300 klientów na karnety. 

J.Leszczyk – stwierdził, że skoro mamy rozmawiać o budżecie to wniósł o uwzględnienie 
nowych płac w podległych jednostkach organizacyjnych Miasta.  

 
W wyniku dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie następujący wniosek do 

Burmistrza Białogardu: 
       W związku z Rozporządzeniem Rady Ministrów z 10 września 2019 r. zwiększającym 

w 2020 roku minimalne wynagrodzenie za pracę do kwoty 2600 zł i minimalną stawkę 
godzinową do kwoty 17 zł oraz w związku ze wzrostem opłat z tytułu mediów (energia, 
woda), Komisja wnioskuje o uwzględnienie wzrostu tych wydatków w planowanych 
budżetach podległych jednostek organizacyjnych Miasta na rok 2020. 
Wniosek przegłosowano: za-4 (jednogłośnie). 

 
- Komisja zapoznała się z informacją Komisji Rewizyjnej o przeprowadzonych wizytacjach 

w jednostkach organizacyjnych Miasta, stanowiącą załącznik do protokołu. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji  zakończono w/w punkt. 
 

Ad 5 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1600 zakończono Komisję. 

Protokołowała: M.Zimmer 

  Przewodniczący Komisji 

        /-/  Paweł Szyszlak 


